

NORME
INTERNATIONALE
INTERNATIONAL
STANDARD

CEI
IEC
838-1

1993

AMENDEMENT 1
AMENDMENT 1

1996-05

Amendement 1

Douilles diverses pour lampes

**Partie 1:
Prescriptions générales et essais**

Amendment 1

Miscellaneous lampholders

**Part 1:
General requirements and tests**

© CEI 1996 Droits de reproduction réservés — Copyright — all rights reserved

Bureau Central de la Commission Electrotechnique Internationale 3, rue de Varembé Genève, Suisse



Commission Electrotechnique Internationale
International Electrotechnical Commission
Международная Электротехническая Комиссия

AVANT-PROPOS

Le présent amendement a été établi par le sous-comité 34B: Culots et douilles, du comité d'études 34 de la CEI: Lampes et équipements associés.

Le texte de cet amendement est issu des documents suivants:

FDIS	Rapport de vote
34B/593/FDIS	34B/638/RVD

Le rapport de vote indiqué dans le tableau ci-dessus donne toute information sur le vote ayant abouti à l'approbation de cet amendement.

Page 34

15 Endurance

Remplacer le dixième alinéa de cet article par ce qui suit:

Après l'essai d'endurance, on mesure la résistance des contacts et des connexions de la douille comme suit:

- *on insère dans la douille un culot de contrôle ou une lampe factice, ainsi qu'il est spécifié en 10.3, et on fait circuler un courant égal au courant assigné de la douille pendant le temps juste nécessaire pour pouvoir mesurer la résistance;*

Page 36

Paragraphe 16.1

Remplacer le cinquième alinéa de ce paragraphe comme suit:

Avant que la masse d'essai soit appliquée, la partie à tester est placée dans l'étuve pendant une période de 1 h.

FOREWORD

This amendment has been prepared by sub-committee 34B: Lamp caps and holders, of IEC technical committee 34: Lamps and related equipment.

The text of this amendment is based on the following documents:

FDIS	Report on voting
34B/593/FDIS	34B/638/RVD

Full information on the voting for the approval of this amendment can be found in the report on voting indicated in the above table.

Page 35

15 Endurance

Replace the tenth paragraph of this clause as follows:

After the endurance test, the resistance of the lampholder contacts and connections is measured as follows:

- a test cap or a dummy lamp as specified in 10.3 is inserted in the lampholder and a current equal to the rated current of the lampholder is allowed to flow for a time just sufficient for the resistance to be measured;*

Page 37

Subclause 16.1

Replace the fifth paragraph of this subclause as follows:

The part to be tested is placed in the heating cabinet for a period of 1 h, before the test load is applied.